
Referat Bestyrelsesmøde tirsdag d. 5. september 2023 kl. 19.00 i rytterstuen 

Tilstede: 
Anette Smed Busse (AB) 
Tina Schubert (TS) 
Dorthe Henriksen (DH) 
Zanne Broodwinner (ZB) 
Trine Dolmer (TD) 
Jens Sandgren (JS) 
Afbud: 

1:godkendelse af referat: Godkendt 

2:Status økonomi: minus 21218 kr. i øjeblikket. Der kommer til at mangle en del facilitetsgebyrer da der er 

flere der er fraflyttet. 

3: status medlemmer: 32 aktive og 19 passive 

4: status ok — kort: Det er ikke et krav at skaffe 10 nye medlemmer men vi skal stadig være aktive i forhold 

til at få nye medlemmer. Vi skal være obs. på at vi får dobbelt støtte hvis folk bruger OK app'en. 

5: sponsor skilte: Vi skal have fulgt op på om alle sponsorere vil fortsætte aftalen. 

Husted: TD følger op 
Land og fritid: AB følger op 
Jyske bank er betalt for i år. 
Gjerrild kro: AB følger op 
Grenå Transport: DH følger op 
Det koster 1000 kr. pr år plus udgifter til skilt det første år. 
AB undersøger pris på fabrikationsskilt 
TD hører Landtaxa, og Strandgaarden. TS spørger Sabine og Norbert og Kaj og Jannik. AB spørger 

Sparekassen og DH hører Djurslands bank. 

6:Fremtidige arrangementer, herunder foredrag med Iben og fællesspisninger: 
-Foredrag og fællesspisning 10 okt. 100 kr. for medlemmer for begge dele, 125 for ikke medlemmer incl 

spisning, foredrag uden spisning 50 kr. Kaffe og kage kan købes. Vi kan invitere forskellige klubber. TD 

snakker med Tanya om opslag mm. 
- Vi prøver at lave en Djurs sommerlands tur næste sommer. 
- TS laver en forespørgsel til Stine Cassøe. 

7: nye initiativer — kæphesteundervisning: 
AB undersøger om der er andre klubber der har erfaring med kæphesteundervisning. 
Vi finder en dato med tilmelding hvor man kan komme og prøve. Vi undersøger om vi kan låne spring af en 
anden klub indtil vi finder ud af om der er nok interesse. TD snakker med Anne 

8: opfølgning på støvbindingsmiddel i hallen/longehallen: 
- Der skal bruges 30 sække til en pris a 6000 kr. I øjeblikket er det ikke nødvendigt og set ud fra et 
økonomisk synspunkt er det ikke en mulighed. 

9: evt. 
-DR-møde: Vi undersøger om vi kan deltage online. 



- Det er ikke tilladt at starte stævner for NDRK hvis man ikke er medlem af klubben! 
- Jens ønsker at træde ud af bestyrelsen, vi tager kontakt til suppleanterne. 

10: Tanya og MB: 
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